
Vragen SP 

Vragen SP over het Raadsvoorstel Taakstelling sport 

1. Er zijn/worden diverse onderzoeken gestart naar accommodaties en passende 
tarieven. Wordt daarbij ook een vergelijking gemaakt met andere Twentse 
gemeenten? 

Ja 

2. Zowel de gemeente als de Adviescommissie is voor het verhogen van de bijdrage 
van Brigantijn. Is Brigantijn hierover ook geraadpleegd, en zo ja, wat is hun reactie 
hierop? 

Dit betreft een bestaande afspraak met Brigantijn die nu ingeboekt wordt. 

 

Met vriendelijke groet, 

Frans Schoon, namens de SP-Borne 

 


